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z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, która odbyla siQ dnia 01.10.2009r.

Porzqdek obrad:
l. Omówienie projektu planu ochrony Rudawskiego parku Krajobrazowego.
2. Wnioski do budZetu gminy na 2010r.
3. Stawki podatkowe na 2010r.
4. Sprawy róZne.

Komisja jednogloSnie przyjEla protokól z poprzedniego posiedzenia.
Porz4dek posiedzenia zostú przyjEty jednógioénie.

Ad. 1.
Na posiedzenie komisji przybyli: Dyrektor Dolnodl4skiego Zespolu parków Krajobr azowchMarek Dobrowolski, pracownicy Firmy KRAMEKo * rr*o*i. Maksym piEtá i óauriera piQta,
przedstawiciel Slowarzyszenia Karpnik Zbigniew Hanuszewicz, przedstawiciei Fundacji DolinyPalaców i ogrodów Krzys ztof Korzei orazÁieszkaicy gminy ( iista obecnosci w zarqcrenru ;.

Pracownik Firmy KRAMEJ(o Maksym piqta przedstawil komisji opracowanie projektu planu- 
ochrony dla. Rudawskiego parku Krajobr -o*Lgo ( opracowanie tekstowe i grafrczne
w zalqczeniu ).

N_astppnie przedstawil podstawy prawne tworzenia tego rypu opracowanla:- ustawa z dnia 16 kwietnia 2004r. o ochronie przyroá y (Dz. u. z dnia 30 kwietnia 2004r, ,z póániejszymi zmianami ),- Rozporz4dzenia Minisha srodowiska z dnia 12 maja 2005 r . w sprawie sporz4dzania projektuplanu ochrony dla parku narodowego, rezerwatu pízyrody i p.r.u uu¡ouráror.niglf aotony*uniuzmran w tym planie oraz ochrony zasobów, tworów i skladników przyrooy 1Dz.i_1. nr 94, poz.794- Umowa zawarta pomigdzy DolnoÉlqskim Zespolem parków Kraj ér"ro*j, ch 
" 

firrnQ Kramekoz Krakowa, z dnia 07 kwietnia 200gr.

Rudawki Park Krajobrazowy zostar utworzony l6 ristop,ada l9g9r. i obejmuje powierzchnip ponad15.000 ha. Na terenie RpK zostaty wydzielone 4 strefy funkcjonalne:
Strefa Fl - strefa obejmui Eca zawarte kompleksy lasów niezáleznie od rodzaju wlasnosci,Strefa F2 - strefa obejmui4ca tereny pozosiai4ce w uz¡kowaniu rolnym ( piju, ratfpuu*irtu;,nieuZ1'tki rolne, zadrzewienia i zakrzáwienia sioapone oraz rereny rozproszonej zabrdow,

. :o"P 11 
- strefa obejmuj4ca otszary zwartej zaiudowy wiejskiej i mie¡stie; #gr-Áicacrr partu,v 

ftrcf-a la- strefa u'aj obrazu zdegradowanegá, obejmui4ca czynne i zamknigte kopalnie,kamienioiomy, wyrobiska, haldy poeksploatacyjne.
Do poszczególnych stref zostaly przyporz4dkoiane obszary dzial.aú ochronnych:
(01) Obszar ochrony zasobów pr zyroáy niéozywionej, wód i gleb,
(02) Obszar ochrony ekosystemów leÉnych,
(03) Obszar ochrony ekosystemów nieleónych.
(04) Obszar ochony ekosystemów wodnych.
(05) Obszar ochrony walorów krajobrazovlych i kulturowych.

Mieszkaúcy gminy zglosili uwagi do projektu planu ochrony Rudawskiego parku Krajobrazowego( uwagi w zal4czeniu ¡.

Po przeprowadzonej dyskusji Pruewodnic,z4cy Komisji A. wilczyúski przedstawil projekt uchwalyw sprawie.zaopiniowania propozycji ustaleú pranistycznych projÁktu pianu ochroni RuaawskiegoParku K-raj obrazowego.
Przy 6 glosach za i 2 glosach wstrzymui4cych komisja pozJtywnie zaopiniowala projekt uchwaly.
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4d.2.
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zl ozyta w ni o s k i do budzetu gminy na 2010r.
1/ w zakresie zadaú inwestycyjnych prior¡etem w 2010r. sqzadania zwiqzane Z oswietleniem
drogow¡'rn, modemizacj4 i remontami dróg, mostami oraz wpisane zadaniá faktycznie przygotowane
do realizacii.

?/G:.O.S * *iQk'y- stopniu wykorzystaó na prace melioracyjne ( m. in. stawy pr zy d. plac
Koécielny w Bukowcu ).
3/ Zabezpieczyó Srodki na uporzEdkowanie cmentarza w Myslakowicach.

4d.3.
sekretarz Gminy Bogdan Kurylczyk przedstawil komisji nastppui4ce projekty uchwar:
1/ w sprawie okreÚlenia stawki podatku od érodków t¡ansportowych -komisja jednoglosme opiniuje
pozytywnie.

2l w sprawie ok¡eélenia stawek opiaty targowej i sposobujej poboru - komisj a j ednogloénie opiniuje
pozyt)$nle.

KomisjaRozwoju Gospodarczego i Rolnictwa proponuje rozwazyó mozliwoéó zwigkszenia stawki
podatku leSnego - decyzjE podjgto jednogioÉnie.

Ad.4.
Na posiedzenie komisji przybyli przedstawiciele zarz4du Drógpowiatowych w Jeleniej Górze
Dyrektor Krzysáof Sabala i Inspektor Edward Bojpó.
Przedstawiciele ZDP poinformowali komisjg na temat wycinki drzew na terenie gminy.
Po ostatnich wichurach zuzqdDróg powiatowych robi wszystko, aby uporzqdkowaó drzewostan
w gminie. chodzi glównie o wycinkg drzew we wsi Lomnica. Ze strony'gminy wynikaiqprobremy.

Kierownik Referatu Budownictwa i Rolnictwa Jan Jonak - po przeprowadzonej wizji w terenie
slwierdzono, ze nie wszystkie drzewa kwalifikui4 siE do wycigcia. bczekuj emy oaZbp opinii
dendrologicznej.

Projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomoóci ( dzialki o nr 770/2,7g4/r,65711,65712
polo2one w tr omnicy ) - komisja jednogloénie opiniuje po zytywnie.

Pismo uG M-ce z üia 14.09.2009r. dot. pisma Kola tr owieckiego ,,Knieja,' w Kowarach w sprawie
sprzedazy nieruchomoéci zabudowanej budynkiem gosp odarczym przy ui. Rudawskiej
w Karpnikach, polozon¡nn na d zialce w 166/4 o pow. o,oa m - tomtja nie rozpatrzyí dniu
dzisiejszym wniosku Kola tr owieckiego ,,Kniejai w Kowarach poniewaz w pádmíocie */w
sprawy brak j est informacj i nt. ewentualnych konfliktów oraz wywi4zywaniá s iE dzier2awcy
z obowi4Tku - decyzjE podjgto jednogloSnie.

Protokolowala
M . K .

Przewodniczqcy Komisj i
Augustyn WilczSapki
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